
Zápis z jednání č. 3/09-12 pedagogické komise AS VŠE 
4. – 15. 2. 2010 

 
Přítomni: 
Jednání probíhalo korespondenční formou, e-mailem byli obesláni všichni členové 
pedagogické komise AS VŠE. 
 
Průběh jednání: 
Pedagogická komise byla oslovena prorektorkou pro studijní a pedagogickou činnost, doc. 
Mikovcovou, k projednání návrhu harmonogramu následujícího akademického roku. Tento 
krok navazuje na prosincová usnesení AS VŠE:  

� „AS VŠE žádá rektora VŠE, aby jako součást harmonogramu akademického roku 
2010/2011 připravil pravidla, která přispějí k rovnoměrnějšímu využívání všech týdnů 
zkouškového období.“ 

� „AS VŠE žádá pana rektora o návrh komplexního řešení a vyvolání jednání se 
zástupci pedagogické komise AS VŠE o souladu harmonogramu akademického roku a 
SZŘ VŠE.“ 

Jednotliví členové pedagogické komise AS VŠE vyjádřili svoje připomínky, které tvoří 
přílohu tohoto zápisu. Vzhledem k časovým omezením nebylo hledáno žádné jednotné 
stanovisko. Paní prorektorka zaslané připomínky zapracovala dle svého uvážení do nového 
návrhu, který byl předložen na jednání vedení VŠE. 
 
Závěr : 
Ad první prosincové usnesení: pedagogická komise AS VŠE konstatuje, že upravený návrh 
harmonogramu nového akademického roku neobsahuje nová pravidla, která by měla přispět k 
rovnoměrnějšímu využívání všech týdnů zkouškového období. Vyřešení této záležitosti 
přenáší na děkany fakult. 
Ad druhé prosincové usnesení: pedagogická komise AS VŠE konstatuje, že upravený návrh 
harmonogramu nového akademického roku je v souladu s požadavky studijního a zkušebního 
řádu. 
 
Za správnost: Miroslav Svoboda, předseda pedagogické komise 


